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Geachte heer, mevrouw, 

 

Op 8 juni 2021 hebben wij u via een raadsinformatiebrief geïnformeerd over de lokale situatie met 

betrekking tot corona. Tevens ontvangt u wekelijks de nieuwsbrieven en/of epidemiologische duiding 

die vanuit de Veiligheidsregio worden gestuurd.  

Inmiddels hebben we de zomer achter de rug en zijn de versoepelingen van 25 september jl. een feit. 

Daarom in deze brief een actualisatie van de lokale situatie in relatie tot corona.  

 

Algemeen beeld 

Hieronder vindt u de cijfers van Nijkerk over besmettingen, ziekenhuisopnames en sterfgevallen op 

twee peildata. Het zijn cumulatieve cijfers vanaf het begin van de coronapandemie.  

 

Stand per 31 mei 2021 

Er zijn 4.413 personen uit de gemeente Nijkerk positief op Corona getest, 

Er zijn 147 patiënten in het ziekenhuis opgenomen, en 

Er zijn 29 overledenen met Corona als oorzaak geregistreerd. 

(RIVM, totaal tot en met 31 mei 2021, week 22 2021). 

 

Stand per 28 september 2021 

Er zijn 5.164 personen uit de gemeente Nijkerk positief op Corona getest,  

Er zijn 156 patiënten in het ziekenhuis opgenomen 

Er zijn 29 overledenen met Corona als oorzaak geregistreerd  

(RIVM, totaal tot en met 28 september 2021, week 39 2021). 
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Vergelijking van bovenstaande peilingen levert het volgende beeld 

• Aantal positief getest: toegenomen met 751. 

• Aantal in ziekenhuis opgenomen: toegenomen met 9. 

• Aantal overledenen: toegenomen met 0. 

De curves van het aantal ziekenhuisopnames en het aantal sterfgevallen zijn de afgelopen maanden 

afgevlakt. Ook het aantal besmettingen is de laatste weken verder afgevlakt.  

 
Corona cijfers van het RIVM voor de gemeente Nijkerk: positief op Corona geteste personen ("bevestigde besmettingen"), 
opgenomen Corona patiënten en personen overleden aan Corona. Cumulatief aantal per jaar en weeknummer. 

 

Komst GGD-vaccinatiebus naar Nijkerk 

De GGD-vaccinatiebus heeft de afgelopen maanden een aantal keren op het Molenplein in Nijkerk 

gestaan. Op die dagen zijn de volgende aantallen gevaccineerd: 

• 31 juli:     56 

• 21 augustus:  122 

• 11 september:    96 

• 18 september: 250 

• 2 oktober  194 

Met bovengenoemde aantallen valt Nijkerk positief op in de GGD-regio Gelderland-Midden. Vanaf 

zaterdag 16 oktober staat de vaccinatiebus iedere zaterdag op het Molenplein. Dit is in elk geval tot en 

met 6 november a.s.  

 

Handhaving en coronatoegangsbewijs 

Vanaf 25 september is het houden van anderhalve meter afstand niet meer verplicht. De keerzijde 

daarvan is dat er op drukke plaatsen, zoals de horeca, bij evenementen en in theaters en bioscopen 

een coronatoegangsbewijs nodig is. Van de ondernemers vergt dit opnieuw aanpassingen en extra 

inzet.  
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Vlak voor de invoering van het coronatoegangsbewijs hebben we daarom een overleg gehad met de 

horecaondernemers. Dit is zeer constructief geweest. We hebben gezamenlijk gesproken over de 

aanpak en handhaving van het coronatoegangsbewijs. Als resultaat van dit overleg hebben we 

posters/foamborden gemaakt die de ondernemers kunnen gebruiken. Deze zorgen voor 

eenduidigheid binnen de gemeente en stralen een gastvrije houding uit naar de gasten. Omdat overal 

in de gemeente dezelfde borden gebruikt worden, hopen we dat er minder discussie zal zijn bij de 

gasten. Ook de sportverenigingen hebben we de mogelijkheid gegeven om dit bord in hun kantine op 

te hangen, evenals de horeca in de sporthallen en het zwembad. 

Via de Veiligheidsregio ontvangt de gemeente € 112.000 voor de ondersteuning en handhaving van 

het coronatoegangsbewijs. Dit wordt ingezet voor de hiervoor genoemde foamborden, maar kan ook 

gebruikt worden voor (incidentele) extra capaciteit voor controle en handhaving van het 

coronatoegangsbewijs. Hierover moet nog nadere afstemming plaatsvinden.  

 

Dienstverlening 

Met het verdwijnen van de anderhalve meter afstand geldt er geen maximum aantal bezoekers meer 

voor huwelijken en begrafenissen. Voor het bijwonen van een huwelijk of begrafenis is geen 

coronatoegangsbewijs nodig zo lang geen gebruik wordt gemaakt van eventueel aanwezige horeca.  

Met ingang van 19 oktober a.s. gaat het loket in Hoevelaken weer open. Op dinsdagmiddag en -avond 

kunnen inwoners daar weer terecht voor onder andere reisdocumenten, rijbewijzen, aangifte geboorte 

en verhuizen. Dit kan, net als in het stadhuis in Nijkerk, alleen op afspraak. Daarmee is de 

dienstverlening weer zo goed als terug naar normaal.   

 

Gemeenteraadsverkiezingen 

De Tweede Kamerverkiezingen in 2021 zijn goed verlopen. De genomen maatregelen met betrekking 

tot corona zijn afdoende gebleken en er zijn in Nijkerk voor zover bekend geen besmettingen uit voort 

gekomen. Voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2022 gaan we opnieuw zoveel mogelijk 

stembureaus op grotere locaties inrichten zodat we goed kunnen inspelen op eventueel te nemen 

maatregelen. Naar verwachting zal het “vroegstemmen”, twee dagen voorafgaand aan de dag van de 

verkiezingen,  opnieuw georganiseerd worden om spreiding te stimuleren. Het is bedoeld voor 

iedereen die daarvan gebruik wil maken. Wat dit gaat betekenen voor de financiële bijdrage vanuit het 

rijk is nu nog niet bekend.  

 

Schuldhulpverlening, Tozo en TONK 

Het lokale gebruik van schuldhulpverlening voor particulieren via PLANgroep is niet opgelopen ten 

opzichte van de reguliere aantallen. De exacte cijfers worden via een aparte raadsinformatiebrief met 

u gedeeld in oktober 2021. 

Er zijn momenteel geen ondernemers die gebruik maken van schuldhulpverlening voor ondernemers 

via Menzing & Partners.  

Het kabinet stopt per 1 oktober 2021 met de regeling Tozo (5). Er is geen zicht op een verlenging van 

deze regeling. Eind augustus waren er nog 20 ondernemers die gebruik maakten van Tozo. Er is 

praktisch geen gebruik gemaakt van de mogelijkheid tot Heroriëntatie. De vraag is of, met het 

stopzetten van de ondersteuningsmaatregelen, er meer ondernemers zullen zijn die zich melden met 

problematische situaties.   

Op 21 september zijn wij akkoord gegaan met de gewijzigde regeling TONK, genaamd TONK 2. 

TONK is verlengd tot 1 oktober 2021. Aanvragen kunnen tot 1 december 2021 worden ingediend. 
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Tevens zijn de tegemoetkomingen opgehoogd en de voorwaarden om in aanmerking te komen zijn 

versoepeld. Op deze manier hopen wij dat meer inwoners gebruik kunnen maken van deze 

ondersteuning. De eerder ingediende aanvragen worden opnieuw beoordeeld. 

 

Onderwijs en kinderopvang 

Algemeen 

Tot de zomervakantie organiseerden we elke twee weken overleg met het onderwijs en de 

kinderopvang over corona-gerelateerde zaken. Dit werd zeer gewaardeerd. Na de zomervakantie 

hebben we samen besloten de frequentie bij te stellen naar eens per vier weken. Het blijft belangrijk 

om elkaar regelmatig bij te praten over coronagerelateerde zaken.  

 

De kinderopvang en het onderwijs in de gemeente Nijkerk redden zich goed. Na de zomervakantie 

waren er af en toe groepen die naar huis moesten worden gestuurd vanwege een besmettingsgeval. 

Per 20 september is dit gewijzigd en hoeft niet meer een hele klas/groep in quarantaine bij een 

individuele besmetting. Het snel laten testen van pedagogisch medewerkers in de kinderopvang en 

leerkrachten van de scholen is soms nog een punt. Hoe langer gewacht moet worden op de uitslag, 

hoe langer de leerkracht geen les kan geven. In het voortgezet onderwijs wordt kinderen en 

leerkrachten gevraagd zich twee keer per week te testen met een zelftest. Dit is niet nodig wanneer 

iemand volledig gevaccineerd is of minder dan zes maanden geleden corona heeft gehad.  

 

Compensatie eigen bijdrage aan niet-kinderopvangtoeslag ouders 

Net als bij de eerste lockdown heeft het rijk besloten dat ouders die geen recht hebben op 

kinderopvangtoeslag worden gecompenseerd voor hun eigen bijdrage die ze hebben betaald in de 

periode dat de kinderopvang (gedeeltelijk) gesloten was (16 december 2020 t/m 8 februari 2021).  

Voor het compenseren van de ouderbijdrage hebben wij als gemeente Nijkerk een eenmalig bedrag 

van (afgerond) € 12.000 ontvangen in het gemeentefonds. Het te compenseren bedrag blijkt in 

werkelijkheid minder te zijn, nl. ruim € 3.300. De zes peuteropvangorganisaties hebben de teveel 

betaalde eigen bijdrage bij ons gedeclareerd en verrekenen dit vervolgens met de ouders. 

 

Nationaal Plan Onderwijs 

Het (demissionaire) kabinet heeft het Nationaal Programma Onderwijs (NPO) in het leven geroepen, 

met als doel de onderwijsvertragingen in te lopen die zijn ontstaan door de schoolsluitingen en het 

onderwijs op afstand. Scholen, instellingen en de gemeente ontvangen hier budget voor om in de 

schooljaren 2021-2022 en 2022-2023 in te zetten. Voor onze gemeente gaat om het ca. € 900.000,=. 

De komende periode gaan we met de scholen en andere betrokkenen kijken hoe we kunnen helpen 

met aanvullende programma’s, begeleiding of kennisdeling. De NPO-opgave koppelen we aan de 

andere opgaven waar we voor staan, met name aan de verbinding van onderwijs met jeugdhulp. We 

kijken welke inzet binnen het onderwijs of de voorschoolse voorzieningen de druk op de jeugdhulp 

verkleint. 

 

Zomerschool 

Afgelopen zomervakantie is er, net als vorig jaar, een zomerschool georganiseerd voor kinderen die 

achterstanden hebben opgelopen door de coronacrisis. Dit jaar was het ook weer een groot succes. 

Onderstaande infographic geeft hier een mooie samenvatting van. 
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Veilig Thuis 

Ook in de afgelopen periode is Veilig Thuis op huisbezoek gegaan wanneer er sprake was van een 

onveilige situatie. Jaarlijks is in de periode voor vakanties het beeld dat meer meldingen nog snel voor 

de vakantie worden gedaan. In juni was er sprake van verhoogde instroom voor Veilig Thuis 

Gelderland Midden ten opzichte van het gemiddelde vorig jaar. In de zomerperiode is er vanwege 

vakantie een geringe bezetting. Voor een korte periode zijn extra medewerkers aangetrokken zodat 

ook ziekte opgevangen kon worden. Rond half augustus was er weer sprake van stabilisatie. Voor 

Nijkerk specifiek bleef het aantal meldingen stabiel; wel nam het aantal adviezen licht toe. 

Afgesproken is om de wekelijkse update van adviezen en meldingen aan te passen naar een 

maandelijkse terugkoppeling. De chatfunctie wordt nog steeds goed gebruikt. Deze is beschikbaar op 

werkdagen in kantoortijd. Onderzocht wordt hoe de chatfunctie voortgezet kan worden en met welke 

middelen. 

 

Summer Experience 

Algemeen 

Het Rijk heeft dit jaar aan alle Nederlandse gemeenten, in het kader van Covid, extra financiële 

middelen toegekend ten behoeve van kwetsbare jongeren. Voor Nijkerk is, vanuit het 4e pakket 

maatregelen coronacrisis, € 134.000 toegekend voor deze doelgroep. Via de Voorjaarsnota 2021 bent 

u hierover geïnformeerd. We hebben besloten een deel van deze financiële middelen beschikbaar te 

stellen voor een activiteitenprogramma in de gehele zomervakantie voor alle kinderen in de gemeente 

Nijkerk in de leeftijd van 8 tot 16 jaar: de Summer Experience. Voor het restant van de middelen wordt 

nog bekeken op welke manier die ingezet worden. 

 

Organisatie 

Aan lokale partners, zoals het Jeugd- en Jongerenwerk, de bibliotheek, Nijkerk Sportief & Gezond is 

gevraagd te denken over een goede invulling van vakantieactiviteiten die passend zijn voor de 

verschillende leeftijdsgroepen. Ook is gekeken of en hoe lokale ondernemers, zoals sportscholen, 
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verenigingen en winkeliers, bij dit evenement betrokken kunnen worden. Partijen hebben in een zeer 

korte voorbereidingstijd een gevarieerd programma opgezet gedurende de hele vakantie. 

 

Evaluatie volgt nog 

Vanuit de samenleving is de Summer Experience goed ontvangen. Ook zien we dat er veel gebruik is 

gemaakt van sommige programma’s. De evaluatie aan de hand van daadwerkelijke cijfers moet nog 

plaatsvinden. 

 

Procesregie Veiligheid 

De cijfers van zorgmeldingen zijn teruggegaan naar ‘normaal’ zoals voor de lockdowns. De meldingen 

zijn als volgt onder te verdelen: 

− 20% gestagneerde casuïstiek statushouders; 

− 50% huisvestingsproblematiek / (dreigende) dakloosheid van kwetsbare inwoners; 

− 10% overlast in buurten en wijken; 

− 20% verward gedrag en geen behandeling / opname. Daarbij proberen we lokaal vanuit Wmo, 

politie en FACT-teams passende zorg en veiligheid thuis te creëren bij inwoners.  

Er is een nieuwe procesregisseur Jeugd aangesteld die zich de komende tijd gaat focussen op 

jeugdoverlast en drugsaanpak.  

 

Wmo 

We hebben aandacht voor de problematiek van long-Covid. Dit is een nieuwe doelgroep (met nu nog 

minimale aantallen) die als gevolg van een coronabesmetting, al dan niet tijdelijk, niet kunnen 

werken/functioneren zoals voor hun ziekte. Hoelang deze klachten zullen aanhouden weten we nog 

niet. We kijken heel individueel en passen maatwerk toe, kijkend naar wat iemand nu nodig heeft.  

 

Ouderen 

We blijven in contact met onze strategische partners als de gezondheidscentra, zorginstellingen en 

vrijwilligersorganisaties. Uit een evaluatiegesprek met de PCOB blijkt dat diverse ouderen zich het 

afgelopen 1,5 jaar wel eens eenzaam hebben gevoeld, maar dat de vele acties die lokaal zijn 

georganiseerd – inclusief het telefonisch contact met ouderen – erg is gewaardeerd. In verschillende 

gevallen heeft dit geleid tot blijvende contacten.  

 

Sport 

Versoepelingen 

Sinds 26 juni mogen sporters van alle leeftijden weer competitie spelen en is publiek weer welkom op 

sportparken. Vanaf 25 september is de anderhalve meter vervallen en moeten ook de sportkantines 

controleren op een coronatoegangsbewijs, net als andere horeca. Als uitzondering blijft de 

sporthoreca toegankelijk voor afhaal en wc-bezoek; alleen mensen die binnen willen eten of drinken 

worden gecontroleerd op een coronatoegangsbewijs. Het onderscheid wordt gemaakt door een deel 

van de kantine te markeren voor de gasten mét coronatoegangsbewijs. Alternatief is het nuttigen van 

consumpties op terras of langs het veld.  

Deze scheiding van sporters leidt soms tot discussies, mede omdat sommige clubs de impact op hun 

sportmogelijkheden voelen. Darten en biljarten in een horecagelegenheid is namelijk alleen nog 

mogelijk mét coronatoegangsbewijs. Hierdoor ziet een van de dartclubs sommige teams te klein 

worden voor deelname aan competitie. 
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Contact met verenigingen 

Door de versoepelingen deze zomer was frequent contact met verenigingen niet meer nodig. Er zijn 

geen digitale bijeenkomsten meer geweest. Wel zijn de verenigingen via een mailing op de hoogte 

gebracht over de coronacheck in de sporthoreca. Hier zijn geen noemenswaardige vragen uit voort 

gekomen; de maatregel is ingrijpend maar duidelijk. Waar nodig bieden we een luisterend oor. 

Verenigingen hebben hun activiteiten weer volop gestart in het nieuwe seizoen. Ongetwijfeld zijn er 

her en der wat leden afgehaakt, maar sommige verenigingen zien ook juist een groei in ledenaantal. 

De sfeer is nu vooral positief omdat sporten weer mag.  

 

Subsidieregelingen sport 

Inmiddels is ook de regeling Tegemoetkoming Verhuurders Sportaccommodaties (TVS) voor het 

tweede kwartaal van 2021 aangevraagd. Deze maakt het voor ons mogelijk om 45% van de huur over 

dat kwartaal kwijt te schelden aan de verenigingen die bij ons huren. Voor de 

(binnensport)verenigingen die rechtstreeks bij Optisport huren, heeft Optisport de TVS-aanvraag 

gedaan. De Specifieke Uitkering IJsbanen en Zwembaden (SPUK-IJZ) over 2020 is volledig 

toegekend voor een bedrag van ruim € 500.000. Dit is in de vorm van een subsidie verleend aan 

Optisport ter compensatie van het negatieve exploitatieresultaat van Optisport voor het zwembad. 

Momenteel wordt de tweede SPUK IJZ aangevraagd, over Q1 en Q2 2021. Hierbij gaat het om een 

bedrag van ruim € 150.000. Ook dit is bedoeld om het negatieve exploitatieresultaat van Optisport te 

compenseren als gevolg van de tweede lockdown.  

 

Cultuur 

Ook de cultuursector is grotendeels weer geopend. De bibliotheek is terug naar “normaal”. Ze hebben 

alle beperkingen los kunnen laten en zijn weer een volwaardige bibliotheek. Voor een bezoek aan de 

bibliotheek is geen coronatoegangsbewijs nodig. Ditzelfde geldt voor de musea. Ook de 

muziekverenigingen, zangverenigingen en andere culturele verenigingen kunnen weer repeteren 

zonder anderhalve meter afstand.   

Voor cultuur, dorps- en buurthuizen gaan we opnieuw een subsidieregeling inrichten vergelijkbaar aan 

de regeling van vorig jaar. Op die manier willen we de culturele partners die het financieel moeilijk 

hebben (nogmaals) ondersteunen. Hiervoor kunnen we de middelen gebruiken die we voor dit 

doeleinde van het rijk hebben ontvangen.  

Daarnaast ontvangen we via de septembercirculaire opnieuw een bedrag voor cultuur en buurt- en 

dorpshuizen. Tevens is er vanuit de provincie geld beschikbaar gesteld aan de verschillende regio’s in 

Gelderland om te komen tot een duurzame culturele infrastructuur. Vanuit deze middelen willen we 

binnenkort in gesprek met de lokale partijen hoe we het culturele veld weerbaar en wendbaar kunnen 

maken voor de komende jaren en hoe we kunnen inzetten op innovatie en transformatie.  

 

Evenementen 

De recente versoepelingen geven ook weer meer mogelijkheden met betrekking tot evenementen. We 

zien dat het aantal aanvragen voor vergunningen stapsgewijs toeneemt. 

 

De invoering van het coronatoegangsbewijs geeft meer ruimte voor evenementen, maar tegelijk 

vraagt dit in de praktijk toch ook om een extra inspanning van de organisator. Voor organisaties waar 

veel wordt gewerkt met vrijwilligers is dat niet altijd een eenvoudige taak. 
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De casemanagers van het Team Veiligheid hebben bij hun contacten met de organisatoren extra 

aandacht voor de maatregelen die op dit moment gelden. Zo wordt er op dit moment met de 

organisatoren van de jaarlijkse activiteiten rondom Sinterklaas gekeken wat er mogelijk is en op welke 

wijze dit veilig en binnen de bestaande kaders kan plaatsvinden. Waar nodig wordt hierin ook 

geschakeld met de adviserende partners.  

 

Economie 

De leisuremarkt (verblijf met een vrijetijdsaspect) heeft zich de afgelopen zomer prachtig hersteld. Dit 

betekende dat bezettingscijfers van hotels en toeristische overnachtingsplekken bijna weer op het 

oude niveau van voor corona zijn gestegen.  

Voor de zakelijk toeristische markt (vergaderen en congressen) geldt dit niet. Deze trekt nog maar 

licht aan na een lange tijd op nul te hebben gestaan. Dit heeft direct gevolgen voor boekingen van 

hotelkamers, zalen, catering, leveren van audio-visuele middelen, informele programma´s rondom 

vergaderen en bijvoorbeeld voor bestellingen van bloemstukken etc. In het najaar zijn juist deze 

zakelijke boekingen belangrijk voor de vrijetijdsindustrie.  

Een zorgpunt voor de vrijetijdspartners is het vinden van geschikt personeel. Er was al een tekort aan 

horecamedewerkers, maar door de coronaperiode (mensen vonden elders een baan) is dit nog 

prangender geworden. Nu de markt zich herstelt, is dit een factor van belang. 

 

Interne bedrijfsvoering 

Thuiswerken 

Ook voor de bedrijfskritische processen en het continueren van de bedrijfsvoering binnen de 

gemeentelijke organisatie worden de landelijke richtlijnen gehanteerd. Vanaf 27 september (fase 1) is 

weer een eerste stap gezet in de versoepelingen om naar kantoor te komen, dit in het kader van 

“vergaderen en ontmoeten”. We werken verder  nog zoveel mogelijk thuis. Daarnaast is de anderhalve 

meter richtlijn vervallen en deze wordt dan ook niet meer als norm gehanteerd in de gemeentelijke 

gebouwen. Als de versoepelingen verder ruimte kunnen krijgen zal per 1 november fase 2 ingaan 

waarbij weer meer werkruimten beschikbaar gesteld worden. De intentie is om per 1 januari naar fase 

3 te stappen. Dit betekent een “nieuw normale” werkomgeving die zo goed mogelijk aansluit bij de 

hybride manier van werken zoals we dat aan de Van ’t Hoffstraat willen gaan doen. 

 

Coronacrisisteam 

De interne afstemming over de coronamaatregelen is lastiger geworden. Er is vanwege ziekte en 

vertrek van medewerkers momenteel geen coronacrisisteam meer in de organisatie. Daarmee is ook 

de communicatie en afstemming met de veiligheidsregio ten aanzien van corona grotendeels 

stilgevallen. Gelukkig zijn er op dit moment weinig maatregelen en kan deze centrale coördinatie 

gemist worden. Indien er nieuwe maatregelen nodig blijken dan kan dit een knelpunt vormen.  

 

Financiën 

Uit een eerste analyse van de Septembercirculaire blijkt dat Nijkerk nog een aantal aanzienlijke 

bijdragen tegemoet kan zien vanuit het Compensatiepakket coronacrisis medeoverheden. Deze 

bijdragen zijn onder andere bedoeld voor lokale cultuur (2021), TONK (2021) en schuldhulpverlening 

(2022). 

De verdere details zullen op een later moment via de geëigende kanalen met u worden gedeeld. 
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Meer informatie? 

Voor eventuele vragen over deze brief kunt u contact opnemen met mevrouw Janet van Oostveen, 

telefoon 14 033 of per mail, j.vanoostveen@nijkerk.eu.  

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Nijkerk, 

de secretaris,         de burgemeester, 

 

 

 

de heer D.J. van Huizen   de heer mr. drs. G.D. Renkema 

 

mailto:j.vanoostveen@nijkerk.eu

